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Protokół nr 42/18
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
w dniu 22 sierpnia 2018 r.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. Przewodnicząca stwierdziła, że
zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności
komisji uczestniczyło 7 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu).
Posiedzenie komisji odbyło się w sali obrad (pokój 229). Obrady rozpoczęto 22 sierpnia 2018
o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:43 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. Obecność członków komisji – wg załączonej listy
obecności.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych

i społeczno-gospodarczych;
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
3. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
4. Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i

Planowania Przestrzennego;
5. Anna Bartodziej - z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania

Przestrzennego;
6. Leszek Dulęba - radca prawny

Ad 2
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz przedstawiła proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania złożonej w dniu 4 lipca 2018

r. petycji ,,za pozostawieniem obecnej Pani Dyrektor Przedszkola nr 17 na swoim
stanowisku” podmiotowi właściwemu do jej rozpatrzenia.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu
6 czerwca 2018 r. petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą
Montalemberta w zasoby własne Miasta Kędzierzyn-Koźle”
- opinia pozytywna;
- opinia negatywna.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie sposobu
usunięcia z obelisku położonego na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w parku Planty
Miejskie tablicy zawierającej inskrypcje mogące naruszać zakaz określony
w przepisach ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju
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totalitarnego przez nazwy jednostek organizacyjnych, jednostek pomocniczych gminy,
budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz pomniki.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie sposobu
usunięcia z obelisku położonego na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul.
Walerego Wróblewskiego tablicy zawierającej inskrypcje mogące naruszać zakaz
określony w przepisach ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego
ustroju totalitarnego przez nazwy jednostek organizacyjnych, jednostek pomocniczych
gminy, budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz pomniki.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie
miasta Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.
(wraz z sprawozdaniem z konsultacji społecznych, opinią Prezydent Miasta,
opinią GKRPA, zestawieniem opinii Rad Osiedli)

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.
(wraz z sprawozdaniem z konsultacji społecznych, opinią Prezydent Miasta,
opinią GKRPA, zestawieniem opinii Rad Osiedli)

9. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2018/2019,
wyniki naboru do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2018/2019 - temat wynika z
planu pracy komisji.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynęły materiały do
uzupełnienia porządku obrad:

-Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi zlokalizowanemu w
Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Śródmieście (propozycja nazwy ,,skwer Kolejarzy”).

-Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego.

Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie przyjęcie uzupełnionego
porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad..

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Przemysław Pawlik
NIEOBECNI (2)
Sylwia Artuna, Elżbieta Setnicka
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porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:

3. Przyjęcie protokołu nr 40 z dnia 20 czerwca 2018 r. oraz protokołu nr 41 z dnia 5 lipca
2018 r.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania złożonej w dniu 4 lipca 2018
r. petycji ,,za pozostawieniem obecnej Pani Dyrektor Przedszkola nr 17 na swoim
stanowisku” podmiotowi właściwemu do jej rozpatrzenia.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu
6 czerwca 2018 r. petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą
Montalemberta w zasoby własne Miasta Kędzierzyn-Koźle”

6. - opinia pozytywna;
7. - opinia negatywna.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie sposobu

usunięcia z obelisku położonego na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w parku Planty
Miejskie tablicy zawierającej inskrypcje mogące naruszać zakaz określony
w przepisach ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju
totalitarnego przez nazwy jednostek organizacyjnych, jednostek pomocniczych gminy,
budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz pomniki.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie sposobu
usunięcia z obelisku położonego na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul.
Walerego Wróblewskiego tablicy zawierającej inskrypcje mogące naruszać zakaz
określony w przepisach ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego
ustroju totalitarnego przez nazwy jednostek organizacyjnych, jednostek pomocniczych
gminy, budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz pomniki.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie
miasta Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.
(wraz z sprawozdaniem z konsultacji społecznych, opinią Prezydent Miasta,
opinią GKRPA, zestawieniem opinii Rad Osiedli)

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

12. (wraz z sprawozdaniem z konsultacji społecznych, opinią Prezydent Miasta,
opinią GKRPA, zestawieniem opinii Rad Osiedli)

13. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2018/2019,
wyniki naboru do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2018/2019 - temat wynika z
planu pracy komisji.

14. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
15. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 40 z dnia 20 czerwca 2018 r. oraz protokołu nr 41 z dnia 5 lipca 2018
r.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że protokół został wysłany
wszystkim członkom komisji na pocztę elektroniczną, ona dokonała drobnych korekt
zapisów, poza tym nie wniósł uwag, zapytała czy ktoś obecnie wnosi uwagi do protokołu nr
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40 z dnia 20 czerwca 2018 r. oraz protokołu nr 41 z dnia 5 lipca 2018 r. Wobec braku uwag,
poddała pod głosowanie protokołu nr 40 z dnia 20 czerwca 2018 r. oraz protokołu nr 41 z
dnia 5 lipca 2018 r.

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że protokoły uważa za przyjęte.

Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie Przyjęcie protokołu nr
40 z dnia 20 czerwca 2018 r. oraz protokołu nr 41 z dnia 5 lipca 2018 r.

Komisja bez uwag (5 głosów ,,za”) przyjęła protokoły nr 40/18 oraz 41/18.

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania złożonej w dniu 4 lipca 2018 r.
petycji ,,za pozostawieniem obecnej Pani Dyrektor Przedszkola nr 17 na swoim stanowisku”
podmiotowi właściwemu do jej rozpatrzenia (projekt uchwały stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz otworzyła dyskusję.

W temacie zabrał głos Michał Nowak poinformował, że opinia prawna do projektu uchwały
wprowadza radnych w błąd, gdyż Rada Miasta nie jest uprawniona do podejmowania decyzji
w zakresie Dyrektor Przedszkola nr 17.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie: zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie przekazania złożonej w dniu 4 lipca 2018 r. petycji ,,za pozostawieniem
obecnej Pani Dyrektor Przedszkola nr 17 na swoim stanowisku” podmiotowi właściwemu do
jej rozpatrzenia..

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (3)
Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agnieszka Iłowska
BRAK GŁOSU (1)
Przemysław Pawlik
NIEOBECNI (2)
Sylwia Artuna, Elżbieta Setnicka

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 6 czerwca 2018 r.
petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą Montalemberta w zasoby
własne Miasta Kędzierzyn-Koźle” (opinia pozytywna, opinia negatywna) (projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz otworzyła dyskusję, wyjaśniła, że do ww. projektu
są dwie opinie pozytywna i negatywna.
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Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego udzieliła szczegółowych wyjaśnień w tym  temacie. Na
właściciela zostały nałożone kary. Również powiat nie przejął obiektu. Po ewentualnym
przyjęciu obiektu gmina będzie musiała wyłożyć znaczne nakłady finansowe (szacunek
konserwatora ok. 4 -5 mln zł ) na ratowanie zabytku. Prezydent Miasta zaproponowała
negatywne zaopiniowanie projekt uchwały.

Michał Nowak poinformował, że zabytek przedstawia wielką wartość historyczną, to jedyny
obiekt forteczny, unikat, poprosił o przejęcie tego obiektu oraz wyremontowanie go. Uważa,
że muszą się znaleźć środki w budżecie miasta na ratowanie tego zabytku. Właściciel jest
skłonny do ustęp w kwestii finansowej. Na zabezpieczenie tego obiektu gminę stać, kolejno
gmina powinna poszukać środków zewnętrznych na jego remont.

Andrzej Kopacki uważa, że obiektów zabytkowych w Kędzierzynie-Koźlu jest dużo. Rada
Powiatu  w zeszłym roku nie przejęła zabytku, choć Starosta o to wnioskował. Proponuje
przejęcie tego zabytku wspólnie z Powiatem. Żałuje, że petycja wpłynęła na koniec kadencji,
ponieważ realizacja zadania zostanie zlecona nowej radzie. Jest za ratowaniem zabytku oraz
jego przejęciem wspólnie z powiatem.

Przemysław Pawlik poinformował, że wstrzyma się przy głosowaniu. Uważa, że najlepiej
jeżeli zabytek zostałby przejęty przez Skarb Państwa, a kolejno przekazany gminie. Uważa,
że na rewitalizację zamku w Koźlu wydano dużo pieniędzy, a efektów nie widać. Przytoczył
przykład miasta Sieradz gdzie za kwotę 64 mln zł pięknie wyremontowano zabytek wraz z
rynkiem oraz ulicami przyległymi, powstały ścieżki, całe otoczenie zachwyca turystów.
Uważa, że właściciel w poprzednim okresie otrzymał zabytek Fort Fryderyka Wilhelma z
Basztą Montalemberta za darmo, w tym czasie nie wyremontował zabytku, musi ponieść
konsekwencje braku działań, a obecnie chce odsprzedać Radzie Miasta zdewastowany
budynek. Nie popiera takiego działania. Wstrzyma się przy głosowaniu.

Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych, wyjaśnił, że miasta nie stać na ratowanie tego zabytku. Jeżeli
właścielem zabytku zostanie gmina to konserwator zabytku od razu narzuci gminie
obowiązek zabezpieczenia i remontu obiektu ( będzie to bardzo wysoka kwota, na którą
miasto nie jest przygotowane) . Zgadza się z radnym Michałem Nowakiem, tylko w zakresie,
że obiekt jest unikatowy. Przedstawiciel fundacji przez wiele lat otrzymywał dotację z miasta
na ten cel, lecz nie potrafił tych kwot wykorzystać i je zwracał. Miasto wiele lat temu
proponowało przejęcie tego zabytku, lecz właściciel się na to nie zgadzał. Obecnie chce go
sprzedać. Lecz miasta nie stać na ratowanie tego zabytku obecnie, należy się rzetelnie
przygotować do tego przejęcia, i nie jest potrzebna w tym zakresie petycja.

Andrzej Kopacki uważa, że należy ratować wszystkie zabytki. Od 30 lat miasto nic nie robi w
tym zakresie.

Michał Nowak poinformował, że na początku kadencji zabiegał o przejęcie i ratowanie
zabytków miasta. A miasta do wielu lat nie stać na ratowanie zabytków. Uważa, że w
budżecie miasta w każdym roku, powinny się znaleźć środki na ratowanie zabytków.

Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych, wyjaśnił, że został źle przez radnych zrozumiany, uważa, że
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zabytek należy zabezpieczyć przed zniszczeniem, lecz najpierw musi być plan na pozyskanie
środków, na ten cel. Przecież wielkim sukcesem tej rady są prace podjęte na wzgórzu
zamkowym, oraz wszystkie działania w tym zakresie.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz uważa, że konserwator zabytku powinien się
wypowiedzieć w tym zakresie. Również należy powołać w tym zakresie zespół.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 6 czerwca 2018 r.
petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą Montalemberta w zasoby
własne Miasta Kędzierzyn-Koźle” (opinia pozytywna, .

Radni zgłosili problem ze sprzętem głosującym, przeprowadzono głosowanie ręczne przez
podniesienie ręki.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Sylwia Artuna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka
NIEOBECNA
Agnieszka Iłowska

Nastąpiła reasumpcja głosowania. W czasie którego radni również zgłosili problem ze
sprzętem i zostało przeprowadzone głosowanie ręczne.

Komisja stosunkiem głosów:
5 głosów ,,za”,
głosów ,,przeciw” nie było,
2 głosy ,,wstrzymujące się”,
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu
6 czerwca 2018 r. petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą
Montalemberta w zasoby własne Miasta Kędzierzyn-Koźle” (opinia pozytywna).

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Sylwia Artuna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka
NIEOBECNA
Agnieszka Iłowska
Mecenas Leszek Dulęba poinformował, że projektu uchwały z opinia negatywną nie
potrzebne jest głosowanie.
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Komisja odstąpiła od opiniowania ww. projektu uchwały (opinia negatywna).

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie sposobu
usunięcia z obelisku położonego na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w parku Planty Miejskie
tablicy zawierającej inskrypcje mogące naruszać zakaz określony w przepisach ustawy o
zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy jednostek
organizacyjnych, jednostek pomocniczych gminy, budowli, obiektów i urządzeń użyteczności
publicznej oraz pomniki (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego udzieliła szczegółowych wyjaśnień w tym temacie. Usunięcie
obelisk następuje po wytycznych IPM. Urząd dla tego obelisku proponuje, usunięcie płyty z
napisem i zastąpienie jej inną płytą.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz otworzyła dyskusję.

Michał Nowak poinformował, że do tej sprawy ma dużo wątpliwości. Odczytał pismo i opinie
IPM.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych, wyjaśnił, że propozycja prezydent miasta jest, aby usunąć płytę z
napisem, a siedzisko wykorzystać do innych celów.

Mecenas Leszek Dulęba dodał, że każdy obeliski jest pomnikiem, gmina dostosowuje się do
Ustawy poprzez usunięcie elementów propagujących.

Michał Nowak poinformował, że wymiana płyty i zastąpienie jej nową płytą, nie jest
rozwiązaniem. Proponuje wystąpić z  pismem do Wojewody oraz IPM czy akceptują nowe
napisy na płycie. Proponuje wstrzymać się od opiniowania ww. projektów uchwały.

Mecenas Leszek Dulęba dodał, że Ustawa została znowelizowana w grudniu, dodano zapis
6C, że wojewoda zarządzeniem zastępczym gdyż skarga przysługuje tylko samorządowi
jeżeli nie mógł dokonać zmian z przyczyn od niego nie zależnych.  Został ograniczony zakres
skarg.

Andrzej Kopacki przytoczył teść z tablicy i nie widzi w tej treści nic zdrożnego. Nie widzi
powodów, aby pomnik miał zniknąć. Uważa, że jest to kuriozum. Nie widzi powodu aby
pomnik miał zostać usunięty.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz dokonała podsumowania dyskusji. Zaproponowała
wniosek, aby zwrócenie się do IPM z pismem o zamianę tej tablicy.

Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego wyjaśniła, że urząd zobowiązał się że do  III kwartału 2018 r.
tablice zostaną zdjęte. Dodała, że czas nas nagli. Wyjaśniła procedury, że urząd i tak musi
zdjąć tę tablicę.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych, poprosił o przyjęcie i zaopiniowanie zaproponowanej uchwały.
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Mecenas Leszek Dulęba wskazał rozwiązania sytuacji, dodał, że nadawanie nazw pomnikom
jest wyłącznie kompetencją Rady Miasta oraz nazewnictwo na tablicach.

Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego wyjaśniła, że i tak prezydent jest zmuszony do ściągnięcia tych
tablic, równocześnie wydział proponuje, że ewentualnie dając nowa tablicę zamienną i tak
urząd będzie musiał oczekiwać na pozytywną akceptację IPM.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowano:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie sposobu
usunięcia z obelisku położonego na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w parku Planty Miejskie
tablicy zawierającej inskrypcje mogące naruszać zakaz określony w przepisach ustawy o
zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy jednostek
organizacyjnych, jednostek pomocniczych gminy, budowli, obiektów i urządzeń użyteczności
publicznej oraz pomniki.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agnieszka Iłowska
BRAK GŁOSU (2)
Sylwia Artuna, Przemysław Pawlik

Komisja stosunkiem głosów:
4 głosy ,,za”,
głosów ,,przeciw” nie było,
1 głos ,,wstrzymujący się”,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie sposobu
usunięcia z obelisku położonego na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Walerego
Wróblewskiego tablicy zawierającej inskrypcje mogące naruszać zakaz określony w
przepisach ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez
nazwy jednostek organizacyjnych, jednostek pomocniczych gminy, budowli, obiektów i
urządzeń użyteczności publicznej oraz pomniki (projekt uchwały stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego wyjaśniła, że do ww. projektu uchwały pozyskano opinię rady
osiedla, dodała, że rodziny osób żyją w Sławięcicach.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz otworzyła dyskusję, dodała, że prezydent miasta
proponuje radzie aby przyjąć jej propozycję, do której IPM przygotuje odpowiedz. Dodała, że
jest to upamiętnienie miejsca śmierci.



9

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie sposobu
usunięcia z obelisku położonego na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Walerego
Wróblewskiego tablicy zawierającej inskrypcje mogące naruszać zakaz określony w
przepisach ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez
nazwy jednostek organizacyjnych, jednostek pomocniczych gminy, budowli, obiektów i
urządzeń użyteczności publicznej oraz pomniki.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (3)
Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Elżbieta Setnicka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Agnieszka Iłowska, Michał Nowak
BRAK GŁOSU (2)
Sylwia Artuna, Przemysław Pawlik

Komisja stosunkiem głosów:
3 głosy ,,za”,
głosów ,,przeciw” nie było,
2 głosy ,,wstrzymujące się”,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta
Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, (projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz dodała, że ww. projekt uchwały był opiniowany
przez komisję branżową, został pozytywnie zaopiniowany.  Nie ma skarg i postępowań w tej
sprawie. Zawsze można zasady zmieniać. Otworzyła dyskusję.

Andrzej Kopacki uważa, że na rynku w Koźlu powinny zostać otwarte ogródki piwne, aby
rynek zaczął tętnić życiem. Może po remoncie rynku coś się zmieni.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta
Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Przemysław Pawlik,
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Elżbieta Setnicka
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Iłowska

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6  głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz dodała, że ww. projekt uchwały był opiniowany
przez komisję branżową, został pozytywnie zaopiniowany.  Nie ma skarg i postępowań w tej
sprawie. Limity nie zostają zwiększone. Otworzyła dyskusję. Wobec braku osób chętnych do
dalszych dyskusji poddała pod głosowanie w sprawie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Przemysław Pawlik,
Elżbieta Setnicka
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Iłowska

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6  głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 10.
Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2018/2019, wyniki
naboru do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2018/2019 - temat wynika z planu pracy komisji
(informacja pisemna stanowi załącznik do nin. protokołu).

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych, dodał, że do  budynek po Gimnazjum nr 3 w tym roku zostanie w
całości wyłączony z użytkowania, zostanie tam przeprowadzony remont, pod  ,,Promyczek”
tylko w piwnicy w specjalnej sali treningowej i komputerowej można będzie prowadzić
lekcje. Również obecnie część budynku szkoły nr 19 na osiedlu Piasty zostanie
zagospodarowana  dla bieżącej działalności ,,Promyczka”. Szkoły i przedszkola są
przygotowane.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że komisja zapoznała się z ww.
informacją.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi zlokalizowanemu w
Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Śródmieście (propozycja nazwy ,,skwer Kolejarzy”)
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że zaproponowana nazwa ,,skwer
Kolejarzy”, jest trafiona. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie
ww. projekt uchwały: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi
zlokalizowanemu w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Śródmieście (propozycja nazwy ,,skwer
Kolejarzy”),.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak,
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że dotacja zostanie przeznaczona
na prace przy kościele w Sławęcicach Katarzyny Aleksandrowskiej w wysokości 42% resztę
dokłada kwoty kościół.

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak,
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 13.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Kolejny termin komisji został ustalony na 12 września 2018 r. o godz. 16.00
zgodnie z planem pracy, komisja zaplanowała posumowanie realizacji budowy nowych
ścieżek rowerowych oraz rowerowych szlaków turystycznych za lata 2014-2018 - przejazd
rowerami (OK bike! Rower Miejski).
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Sylwia Artuna zapytała co z pracami na basenie w Azotach.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych dodał, że są problemy w realizacji zadania.

Ad 14.
Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu po czym o godz. 17.30 zamknęła posiedzenie komisji.

Protokołowała

Anna Dworaczek

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Katarzyna Dysarz


